
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach konaného dňa 

11. 03. 2024 o 17:30 hod. v budove Obecného úradu Bašovce 

 

 
Prítomní: 

Sandra Borovská – starostka obce, Eva Svetlíková – poslankyňa obecného zastupiteľstva, 

Marek Melicher – poslanec obecného zastupiteľstva, Tomáš Garžík – poslanec obecného 

zastupiteľstva, Simon Snopek – poslanec obecného zastupiteľstva, Ing. Anna Dekanová – 

hlavná kontrolórka obce, Ing. Dominika Uhlíková – pracovníčka obce 

Neprítomná: 

Eva Gvuščová – zástupkyňa starostky a poslankyňa obecného zastupiteľstva – ospravedlnená 

Hostia: 

Patrik Markech, František Gvušč 

 

Program: 

1. Zahájenie, schválenie programu zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice. 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2023 a za rok 2023. 

5. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024. 

6. Zásady hospodárenia s majetkom obce. 

7. Zriadenie inventarizačnej komisie. 

8. Rôzne. 

9. Diskusia. 

10. Záver. 

 

Bod č. 1 Zahájenie, schválenie programu zasadnutia 

Starostka obce Sandra Borovská, ktorá schôdzu obecného zastupiteľstva viedla, privítala 

prítomných poslancov a otvorila zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bašovciach o 17:35 

hod. v budove Obecného úradu Bašovce. Pozvánka s programom zasadnutia bola zverejnená 

na webovej stránke obce, zároveň bola každému poslancovi elektronicky doručená spolu 

s podkladmi k jednotlivým bodom programu. Starostka obce konštatovala, že na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva sú prítomní 4 poslanci a obecné zastupiteľstvo je tak 

uznášaniaschopné. Neprítomná poslankyňa Eva Gvuščová bola ospravedlnená. 



Starostka obce požiadala prítomných poslancov o prípadné návrhy na doplnenie alebo zmenu 

programu zasadnutia. Zo strany poslancov neboli žiadne návrhy na doplnenie alebo zmenu 

programu zasadnutia. Následne na to nechala starostka obce hlasovať o samotnom program 

zasadnutia. 

 

 

Uznesenie č. 1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje program zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Bašovciach konaného dňa 11. 3. 2024 o 17:30 hod., v nasledovnom znení: 

1. Zahájenie, schválenie programu zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice. 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2023 a za rok 2023. 

5. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024. 

6. Zásady hospodárenia s majetkom obce. 

7. Zriadenie inventarizačnej komisie. 

8. Rôzne. 

9. Diskusia. 

10. Záver. 

 

Za: Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomná: Eva Gvuščová 

 

Poslanci návrh programu jednohlasne schválili. 

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

Starostka obce určila za zapisovateľa zápisnice Tomáša Garžíka a za overovateľa zápisnice 

Mareka Melichera. 

 

 

Bod č. 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva 

Starostka obce zároveň konštatovala, že uznesenia prijaté na zasadnutí Obecného zastupiteľstva 

v Bašovciach, ktoré sa konalo dňa 11. 12. 2023, boli splnené. 

 

Uznesenie č. 2/2024 

Starostka obce Bašovce: 



K bodu č. 2 a) určuje za zapisovateľa zápisnice Tomáša Garžíka, 

b) určuje za overovateľa zápisnice Mareka Melichera, 

K bodu č. 3 konštatuje, že uznesenia prijaté na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v 

Bašovciach, ktoré sa konalo dňa 11. 12. 2023, boli splnené. 

 

Uznesenia sú schvaľované priebežne počas rokovania. 

 

Za: Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomná: Eva Gvuščová 

 

 

 

Bod č. 4 Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2023 a za rok 

2023 

V rámci tretieho bodu programu sa poslanci zaoberali správou o kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky obce za 2. polrok 2023 a za rok 2023. Starostka obce dala slovo hlavnej kontrolórke 

obce a zároveň vyzvala poslancov na prípadné otázky na hlavnú kontrolórku obce k obdivom 

správam o kontrolnej činnosti. Následne na to poslanci obidve správy hlavnej kontrolórky obce 

zobrali na vedomie. 

 

 

Uznesenie č. 3/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za 2. polrok 2023 a za rok 2023. 

 

 

Za: Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomná: Eva Gvuščová 

 

 

Bod č. 5 Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

V 5. bode schváleného programu starostka obce oboznámila poslancov s rozpočtovým 

opatrením č. 1/2024, ktoré sa malo týkať čerpania prostriedkov z dotácií poskytnutých minulý 

kalendárny rok (na kanalizáciu, materskú školu). Poslanci dané rozpočtové opatrenie zobrali na 

vedomie. 



Uznesenie č. 4/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 1/2024. 

 

 

Za: Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomná: Eva Gvuščová 

 

 

Bod č. 6 Zásady hospodárenia s majetkom obce 

V 6. bode programu zasadnutia poslanci rokovali o návrhu Zásad hospodárenia s majetkom 

obce. Starostka obce poslancom uviedla, že pri koncipovaní týchto zásad vychádzala z už 

schválených zásad hospodárenia s majetkom obce v iných obciach. Taktiež boli kontrolované 

a prediskutované s hlavnou kontrolórkou obce. 

Starostka obce vyzvala poslancov k pripomienkovaniu návrhu zásad. 

Poslanci Tomáš Garžík a Marek Melicher vyjadrili svoje návrhy na úpravu niektorých súm 

v zásadách hospodárenia s majetkom obce, od ktorých sa odvíja, či bude rozhodovať starostka 

sama alebo obecné zastupiteľstvo. Starostka obce im odpovedala, že väčšina súm vyplýva zo 

zákonnej úpravy a tiež uviedla, že aj napriek tomu, vždy všetko konzultuje s obecným 

zastupiteľstvom a zároveň ich vyzvala ku konkretizovaniu ich pripomienok. Pripomienky 

poslancov smerovali k rozhodovaniu o prevode hnuteľnej veci, kde podľa navrhovaných zásad 

starostka obce rozhoduje sama vtedy, keď zostatková hodnota hnuteľnej veci neprevyšuje sumu 

5 000 eur a obecné zastupiteľstvo nad sumu 5 000 eur. Podľa poslancov Tomáša Garžíka 

a Mareka Melichera by mala byť suma, do ktorej rozhoduje v tomto prípade starostka sama 

nižšia ako je v navrhovaných zásadách. Poslanec Tomáš Garžík uviedol, že napr. v meste 

Trnava majú vo svojich zásadách v prípade prevodu hnuteľného majetku mesta nižšiu sumu – 

do 3 500 eur, do ktorej rozhoduje sám primátor mesta o prevode hnuteľného majetku. Tiež 

pripomienkovali v navrhovaných zásadách dobu 5 rokov, v súvislosti s tým, že podľa 

navrhovaných zásad, ak doba nájmu majetku obce nepresahuje 5 rokov, a súčasne hodnota 

prenajímaného majetku obce nepresahuje sumu 3 500 eur, rozhoduje starostka obce o nájme 

takéhoto majetku sama. Podľa poslancov Tomáša Garžíka a Mareka Melichera by mala byť 

táto doba nižšia. Starostka obce uviedla, že nemá vedomosť o tom, že by sme prenajímali 

hnuteľný alebo nehnuteľný majetok, ktorý by mal nižšiu hodnotu ako 3 500 eur, tým pádom 

počet rokov je bezpredmetný, čiže o tomto procese by obecné zastupiteľstvo rozhodovalo 

v každom prípade. Poslanec Tomáš Garžík následne uviedol, že Zákon o majetku obcí 

dovoľuje, aby si v niektorých prípadoch obec v rámci zásad hospodárenia s majetkom obce 

bližšie upravila do akej sumy bude napr. v prípade prevodu hnuteľného majetku obce 

rozhodovať sám starosta 



a od akej sumy zase obecné zastupiteľstvo. Pre potvrdenie, či navrhovanú sumu v prípade 

prevodu hnuteľného majetku obce je možné znížiť, starostka obce počas zasadnutia telefonicky 

komunikovala s inou starostkou obce a taktiež s právničkou obce. Právnička obce potvrdila, že 

danú sumu, od ktorej sa bude odvíjať, či bude o prevode hnuteľného majetku obce rozhodovať 

starostka sama alebo obecné zastupiteľstvo, je možné znížiť. Starostka skonštatovala, že jej 

nezáleží, a ani si nezakladá na tom, aby rozhodovala sama. Ako už uviedla, všetko 

komunikuje s obecným zastupiteľstvom a je len na rozhodnutí poslancov obecného 

zastupiteľstva, od akých súm bude rozhodovať obecné zastupiteľstvo. 

Poslanec Simon Snopek a poslankyňa Eva Svetlíková uviedli, že súhlasia s predloženým 

návrhom zásad a už by v rámci nich nevykonávali žiadnu zmenu ani v jednotlivých 

diskutovaných sumách, nakoľko boli kontrolované aj hlavnou kontrolórkou obce. 

Starostka obce najskôr nechala poslancov hlasovať o návrhu Zásad hospodárenia s majetkom 

obce Bašovce v predloženom znení. 

 

 

Uznesenie č. 5/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje návrh Zásad hospodárenia s majetkom obce 

Bašovce. 

 

Za: Eva Svetlíková, Simon Snopek 

Proti: Tomáš Garžík 

Zdržal sa: Marek Melicher 

Neprítomná: Eva Gvuščová 

 

Uznesenie nebolo obecným zastupiteľstvom schválené. 

 

 

Následne na to nechala starostka obce hlasovať o pozmeňujúcom návrhu poslancov Tomáša 

Garžíka a Mareka Melichera týkajúceho sa zníženia sumy pri prevode hnuteľného majetku 

obce, od ktorej sa odvíja, či bude o danom prevode rozhodovať sama starostka alebo obecné 

zastupiteľstvo z 5 000 eur na 3 500 eur. 

 

 

Uznesenie č. 6/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje návrh zmeny sumy v čl. 5 ods. 2 navrhovaných 

Zásad hospodárenia s majetkom obce Bašovce z „5 000 eur“ na „3 500 eur“. 

 

 

Za: Tomáš Garžík, Marek Melicher 

Proti: 0 

Zdržali sa: Eva Svetlíková, Simon Snopek 

Neprítomná: Eva Gvuščová 

 

Uznesenie nebolo obecným zastupiteľstvom schválené. 



Bod č. 7 Zriadenie inventarizačnej komisie 

V rámci bodu č. 7 programu mali poslanci hlasovať o návrhu zriadenia inventarizačnej komisie, 

ktorá by pozostávala z predsedníčky Ing. Dominiky Uhlíkovej, členky Marcely Šadibolovej 

a člena Mariána Snohu. Starostka nechala poslancov o danom návrhu hlasovať. 

 

Uznesenie č. 7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje zriadenie Inventarizačnej komisie obce Bašovce 

pre inventarizáciu majetku k 31. 12. 2024 v zložení: 

Predseda Inventarizačnej komisie obce Bašovce: Ing. Dominika Uhlíková 

Člen Inventarizačnej komisie obce Bašovce: Marcela Šadibolová 

Člen Inventarizačnej komisie obce Bašovce: Marián Snoha 

 

 

Za: Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomná: Eva Gvuščová 

 

Uznesenie bolo obecným zastupiteľstvom schválené. 

 

Bod č. 8 Rôzne 

V rámci bodu č. 8 programu starostka obce informovala poslancov, že na základe výsledku 

verejného obstarávania vyhrala zákazku na výstavbu kanalizácie ďalšej časti obce spoločnosť 

TuCon a. s., s ktorou by mala obec v dohľadnej dobe aj podpísať zmluvu. 

Starostka obce zároveň poslancov oboznámila so zrútením časti múru, ktorý bol v zlom stave 

a ktorý ohraničoval pozemok patriaci obci (za kostolom), na ktorom sa nachádza aj dom, ktorý 

je v tiež v zlom stave. Starostka obce poďakovala Simonovi Snopekovi a Patrikovi 

Markechovi, ktorí odpratali sutiny spadnutého múru, ktorý spadol na susediaci pozemok. 

Poslanci následne rozoberali jednotlivé možnosti ako naložiť s chátrajúcim domom patriacim 

obci. 

Starostka obce tiež poďakovala Simonovi Snopekovi, Patrikovi Markechovi a Mariánovi 

Snohovi za pomoc s vyčistením plochy bývalého zberného miesta a s prípravou plochy nového 

zberného miesta za sochou sv. Vendelína. Starostka obce tiež poprosila poslancov, aby aj oni 

informovali obyvateľov obce o tom, že zberné miesto je vyhradené iba na zber haluzoviny, 

záhradného odpadu a nie na zber stavebného odpadu. 

Poslanci sa tiež zaoberali bránou a oplotením obecného cintorína, ktoré by potrebovali 

výmenu/rekonštrukciu. 

 

Bod č. 9 Diskusia 

V rámci bodu č. 9 programu poslanci nediskutovali už o žiadnych ďalších témach. 



Bod č. 10 Záver 

Záverom starostka obce poďakovala prítomným poslancom za účasť a ukončila zasadnutie 

obecného zastupiteľstva o 19:30 hod. . 

 

 

V Bašovciach dňa 22. 3. 2023 

 

 

 

............................................. 

Sandra Borovská 

starostka obce Bašovce 

 

 

Zapisovateľ: Tomáš Garžík 

 

 

 

Overovateľ zápisnice: Marek Melicher 


